
 



Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
 
 

Dato:21.10.2020 
Tidspunkt: 20.00-21.20 
Mødeleder: HK 
Mødested: 
Rønbækskolen, lokale 
209 

Deltagere: Mads Skou Rasmussen, Helle Klejs, Louise Juel Broch, Luise Lund 
Østrup, Stine Seir Theilgaard, Henrik Øllgaard Olesen, Jesper Øgendahl, Peter 
Ross Sørensen, Anne-Sofie Krogh Christiansen, Line Nørgaard Borgbjerg. 
 
Fraværende:  Nette Møller-Nielsen, Thomas Kræmer Schmidt, Tina Hornbæk 
Staal. 

Forberedelse  

Dagsorden 
(O) orientering 
(D) drøftelse 
(B) beslutning 

Tid Referat 
  

Formid- 
ling 

1.  Godkendelse 
af dagsorden 
og valg af 
udenfor 
referat-
skribent (B) 

20:00 Mad fra mødets start. Pausen sløjfes. 

Luise skriver ”uden for referat” 

Henrik (HO) erstatter Troels i bestyrelsen i egenskab af TR for 
skolens lærere. Henrik præsenterede sig kort for bestyrelsen. 

NM/HK 

2.  Elevråd (O)  Udgår  

3.  Inkluderende 
Fælleskaber 
(O) 
Konference d. 
4. november 
kl. 19.00-21.30 

20:10 Konference d. 4. november kl. 19.00-21.30 afholdes i 
Hammel for byrådet og repræsentanter for bestyrelserne for 
de enkelte institutioner og skoler. Resten af bestyrelsen er 
med online fra skolen.  

Louise, Nette, Anne Sofie, Luise Henrik, Peter, Mads, Lene og 
Helle deltager fra skolen  

Jesper og Thomas deltager i Hammel. Hvis Thomas er 
forhindret deltager Louise i Hammel. 

HK/MR 

4.  Corona-
dilemmaer 
(O/D) 
- planlægning 
- 
hjemsendelse 
 

 Udsættes til næste møde  

5.  Læsning (D) 
Forberedende 
gruppearbejde 
til temamøde.   
- 
Forældrepersp
ektivet 

20:20 Gruppe 1: Louise, Luise og Line 

Gruppe 2: Anne-Sofie, Tina, Stine 

 

Førstnævnte tager noter af gruppens drøftelser 

HK/MR 

6.  Fælles 
opsamling (O) 

20:50 AI: meget og god information på oplæg, forældremøder og 
opfølgning på stamholdene. Måske der ind i mellem 
informeres ”for meget”. Måske for meget fokus på de 

Alle  



 

kvantitative mål (f.eks.: 20 min. pr. dag). I stedet kunne der 
være mere fokus på læselyst.  

På MT og UD er der mindre information. Der kunne ønskes 
mere information om den fortsatte læseudvikling (f.eks.: 
læsehastighed) Gerne mere fokus på læsning på 
forældremøderne. Og gerne fuldt op at noget skriftligt. 
Kunne være gavnligt at vide noget om hvad der er 
alderssvarende niveau på de forskellige årgange.  

I AI er der mange skift på faglærerne, hvilket kan resultere i, 
at man som forældre er usikker på, hvor indgående kendskab 
læreren har ift. ens barn.  

Ekstra vigtigt med god info til de forældre, der har børn med 
læse/skrivevanskeligheder. 

En oplevelse af, at man som forældre ind i mellem er dem, 
der skal tage initiativ til, at der bliver iværksat en særlig 
indsats. 

7.  Nyt fra 
ledelsen (O) 
- personale 
mm 

21:00 Ledelsen orienterede bestyrelsen om ændringer i 
personalet. 

HK/MR/
PR 

8.  Evt.  
 

21:10 Stine: Kan vi ansøge om flere toiletter fra den pulje der er sat 
af i det kommunale budget?  
Vi er desværre ikke stillet i udsigt at få nye/flere toiletter. 
Line: Kan vi på et kommende møde drøfte 
forældrerepræsentanternes rolle og mulighed for at 
repræsentere den brede forældregruppe i bestyrelsens 
diskussioner. Vi tager punktet op, på et af de kommende 
møder.  

alle 


